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Uprzejmie powiadamiam, ie w ramach przyjqi interesant6w pan.
, plzalat mi 30.05.20t8 r. moila z prolbq o podjqcie dziaturt
zmierzaiqcych do zorganizowania dodatkowych miejsc parkingowych na terenie
jednostki ,, E".

Po zopoznoniu siq z sytuocjq i propozycjq pana by
zogospodorowai czq'ciowo teren znajduiqcy siq wzdru2 ur. Gajowej na miejsca
postojowo-garolowe dokonalem wsp6tnie wizji lokalnej i jak najbardziej
popierom inicjatywe mieszkoric6w jednostki ,,E' . Bardzo dobre rozwiqzanie by
choi trochg zlagodzii deficyt miejsc parkingowych.

Dlatego zwracom siq z uprzejmq prolbq o zainteresowanie siq inicjatywqPono. przez slu2by komunatne i podjqi siq _ skoordynowai io
ile sprowy terenowo -prawne pozwolq zorganizowai miejsco parkingowe na
omowionym terenie. IJwaiam, ie nore2y spotka( siq z inicjatorem na terenie by
inicjatywo mieszkafic6w byra mo2riwa do zorganizowanio miejsc parkingowo-
garaiowych. W przypadku spo*ort chqtnie wezmq udzial by wesprze( wsp6lne
dziatania.

W zalqczeniu przesylam moila pano
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